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PROTOKÓŁ Nr IV/10 

z IV sesji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 27 grudnia 2010 r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. 

Obecnych:  20 radnych. Spóźniony radny: Marek Ogrodziński. 

 

Sesja rozpocz ęła si ę o godz.9:00. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2010rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/544/10 Rady Miasta Szczecinek z dnia 8 listopada 2010r.  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011r. 

5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/547/10 Rady Miasta Szczecinek z dnia 8 listopada 2010r.  

w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, rolny  

i leśny. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia budŜetu miasta Szczecinek na 2011 rok. 

7. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek  na rok 2011. 

8. Uchwała w sprawie Programu współpracy Miasta Szczecinek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

poŜytku publicznego i wolontariacie na rok 2011. 

9. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Szczecinek. 

10. Uchwała w sprawie wyznaczenia Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecinek do dokonywania 

czynności z zakresu podróŜy słuŜbowych w stosunku do Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie cen za usługi przewozowe środkami miejskiej 

komunikacji zbiorowej. 

12. Uchwała w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji Spółka z o.o. z siedzibą w Szczecinku na lata 2011-2013”. 

13. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

14. Uchwała w sprawie ustanowienia słuŜebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej własność 

Miasta Szczecinek. 

15. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na oddanie w najem części nieruchomości stanowiącej własność 

Miasta Szczecinek pozostającej w trwałym zarządzie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 
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16. Uchwała w sprawie uchylenia uchwał w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze w formie usług kąpielowych oraz szczegółowych zasad częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

17. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w formie 

posiłku z dowozem oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 

trybu ich pobierania. 

18. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia Dom 

Dziennego Pobytu „Złota Jesień” dla osób starszych i niepełnosprawnych w Szczecinku. 

19. Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów do Rad Osiedli.  

20. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

21. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek. 

22. Wnioski i zapytania radnych. 

23. Zamknięcie  sesji. 

 

Ad.1.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przywitał zebranych, stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję. 

 

Ad.2.  

Protokoły z poprzednich sesji zostały przez Radę Miasta w głosowaniu jawnym przyjęte jednogłośnie  

20 głosami „za”. 

 

Ad.3.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/17/10 

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2010 rok. 

 

Ad.4.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/18/10 

w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/544/10 Rady Miasta S zczecinek z dnia 8 listopada 2010r.  

w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek podatku od nieruchomo ści na 2011r . 

 

Ad.5.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/19/10 

w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/547/10 Rady Miasta  Szczecinek z dnia 8 listopada 2010r.  

w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od nieruchomo ści,  

rolny i le śny. 

 

Ad.6.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Do zebranych dołączył spóźniony radny Marek Ogrodziński. Obecnych: 21 radnych. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− stwierdził, Ŝe ma pytania do projektu budŜetu, i Ŝe w zaleŜności od treści odpowiedzi Klub zagłosuje 

za przyjęciem budŜetu lub przeciw,  

− zapytał na co zostanie przeznaczony wkład przewidywany do wniesienia do ZGM TBS Sp. z o.o. ? 

− na co zostanie przeznaczony wkład przewidywany do wniesienia do PGK Sp. z o.o. ? 
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Tomasz Wełk Prezes ZGM TBS Sp. z o.o. w Szczecinku:  

− kwota przeznaczona na dofinansowanie spółki zgodna jest z Wieloletnim Programem 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Miasta, 

− co roku dokonywane są dopłaty na podniesienie kapitału zakładowego spółki, 

− wniesione wkłady w 2011r. przeznaczone zostaną na sfinansowanie większej liczby remontów 

zdekapitalizowanej substancji komunalnych budynków mieszkalnych, na realizację programu 

„wspólne podwórka” oraz na dopłaty do wspólnot mieszkaniowych na remonty dachów. 

 

Leszek Ogar Prezes PGK Sp. z o.o.: 

− wkłady wniesione do spółki w 2011r. przeznaczone zostaną na utrzymanie ulic, placów oraz terenów 

zielonych. 

 

Roman Matuszak radny; 

− w budŜecie na 2010r. tego typu wydatki ujęte były jako wydatki bieŜące, w projekcie budŜetu na 

2011r. zostały określone jako wkłady do spółek, czyli jako wydatki inwestycyjne, 

− w budŜecie miasta wydatki bieŜące muszą być oddzielone od wydatków majątkowych,  

− proponowany zapis to tzw. kreatywna księgowość, na papierze wszystko się zgadza. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała zarówno projekt budŜetu 

miasta Szczecinek na 2011r. jak i projekt prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2011-2025; 

− projekt w/w prognozy finansowej radni otrzymali wraz z projektem budŜetu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w poprzednich latach nie było wymogu rozdzielania w budŜecie wydatków bieŜących od majątkowych, 

− obecnie dopłaty do spółek to wydatki majątkowe a nie bieŜące, ale jest to zgodne z prawem, 

− spółki będą mogły wydać te pieniądze np. na potrzeby inwestycyjne lub zakupy, ale na uzgodnione 

cele, a wydatki te będą kontrolowane, 

− proponowane zapisy wynikają ze zmiany ustawy o finansach publicznych. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− stwierdziła, Ŝe w projekcie budŜetu zabrakło środków na podnoszenie świadomości ekologicznej 

społeczności Szczecinka, 

− obecny poziom zanieczyszczenia środowiska idzie w parze z niską świadomością ekologiczną 

mieszkańców, 

− poruszyła problem gospodarki odpadami oraz problem hałdy odpadów firmy KRONO. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− kwestie podniesione przez radną Joannę Pawłowicz były poruszane takŜe na posiedzeniu Komisji 

Ochrony Środowiska, 
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− Komisja stwierdziła, Ŝe w trakcie roku, gdy będzie moŜliwość pozyskania środków zewnętrznych 

będzie równieŜ moŜliwość zajęcia się problemem edukacji ekologicznej, 

− kwestie dotyczące gospodarki odpadami były wyjaśniane przez Burmistrza na posiedzeniu Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, 

− zwrócił uwagę, Ŝe w projekcie budŜetu znalazły się środki na bezpieczeństwo ekologiczne. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta; 

− odnośnie podnoszenia świadomości ekologicznej to działalność taką deklaruje Stowarzyszenie 

TERRA, 

− Starostwo Powiatowe przeznaczyło w 2010r. na ten cel kilkadziesiąt tysięcy złotych, ale 

Stowarzyszenie TERRA o środki te się nie ubiegało, 

− wypowiedź dotycząca hałdy firmy KRONO nie ma nic wspólnego z budŜetem miasta,  

− poinformował, Ŝe sprawa przebadania hałdy jest przedmiotem postępowania prokuratorskiego, co 

oznacza, Ŝe nieprawdą  jest, iŜ władze miasta nic w tej kwestii nie robią. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− wyjaśniła, Ŝe Stowarzyszenie TERRA działa krótko i prowadzi jednak działalność edukacyjną, 

− nie zauwaŜyła takich działań ze strony Burmistrza, 

− problem hałdy na terenie firmy KRONO Stowarzyszenie poruszało na róŜnych szczeblach, 

− w tej kwestii trzeba połączyć siły i działać wspólnie, ale niektórzy urzędnicy starają się ten problem 

rozmydlić. 

 

Paweł Szycko Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− poinformował, Ŝe problemy ekologiczne nie będą przez Klub Radnych Platformy Obywatelskiej 

bagatelizowane. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− w projekcie wieloletniej prognozy finansowej miasta dotyczącej 2012r. pojawia się „cud gospodarczy”, 

poniewaŜ dochody znacząco rosną o ok.11 mln zł, a wydatki spadają o ok. 12 mln zł. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− na 2012r. przewidywane są dochody majątkowe wyŜsze niŜ w roku 2011. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w 2012r. faktycznie przewidywane są wyŜsze dochody majątkowe i niŜsze wydatki, co wynika z tego, 

Ŝe w 2011r. zaplanowane są wydatki na dokończenie wcześniej rozpoczętych inwestycji. 

 

Roman Matuszak radny; 

− proponowany budŜet jeśli zostanie uchwalony przybliŜy miasto do kryzysu finansowego, 

− w 2011r. ok. 10 mln zł przeznacza się na spłatę wcześniej zaciągniętych długów, 
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− obciąŜenie budŜetu takimi kwotami jest bardzo powaŜnym wydatkiem, 

− prognoza finansowa mówi, Ŝe do końca 2011r. będzie 47 mln zł zadłuŜenia, 

− granica zostanie osiągnięta w 2010r. i potem juŜ planować budŜetu z deficytem nie będzie moŜna,  

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej będzie głosował przeciwko proponowanemu budŜetowi. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− przypomniał, Ŝe propozycje budŜetu na 2011r. były szczegółowo omawiane na posiedzeniach 

poszczególnych Komisji, 

− odnośnie deficytu budŜetowego to moŜna będzie zrezygnować z pewnych wydatków budŜetowych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała równieŜ proponowane sfinansowanie 

deficytu budŜetowego. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− Regionalna Izba Obrachunkowa jest organem nadzorującym finanse samorządu gminnego, i po 

sprawdzeniu stwierdziła, Ŝe proponowany budŜet oraz proponowany sposób sfinansowania deficytu 

są zgodne z prawem, 

− wydatki majątkowe mogą być ujęte w formie dopłat do spółek lub jako zwiększenie udziałów. 

 

Paweł Szycko radny: 

− wyjaśnił, Ŝe właściciel spółki moŜe przeznaczyć środki na zwiększenie kapitału spółki, a zarząd spółki 

moŜe otrzymane środki przeznaczyć na wydatki bieŜące, 

− jeśli chodzi o budŜet miasta to duŜą szansą są pieniądze pochodzące ze środków pomocowych UE,  

i taki sens ma zadłuŜenie miasta, tj. po to, by pozyskać jak najwięcej środków zewnętrznych na 

inwestycje infrastrukturalne. 

 

Roman Matuszak radny: 

− nie zgodził się ze stanowiskiem radnego Pawła Szycko, ale przyznał, Ŝe tak moŜe  być. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz  Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe dochody miasta za kaŜdym razem są duŜą niewiadomą i w budŜecie znajduje się tylko ich 

prognoza,  

− będzie prosił Prezesów spółek komunalnych o bardzo oszczędne realizowanie wydatków  

w I półroczu,  

− na pewno nie będzie zabiegał o zwiększenie kredytu przewidzianego w 2011r. 

 

Roman Miazga radny (SLD): 

− do planowanego budŜetu miasta naleŜy odnieść się z troską,  

− ma nadzieję, Ŝe będzie jednak realizowane budownictwo komunalne, 
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− poinformował, Ŝe ze względu na wysoki deficyt radni SLD nie udzielą całkowitego poparcia, 

wstrzymując się od głosu. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania wpierw nad projektem prognozy 

finansowej a następnie nad projektem budŜetu. 

 

Głosowanie dotyczące wieloletniej prognozy finansowej: 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/20/10 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansow ej miasta Szczecinek na lata 2011-2025. 

 

Głosowanie dotyczące budŜetu miasta na 2011r.: 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/21/10 

w sprawie uchwalenia bud Ŝetu miasta Szczecinek na 2011 rok. 

Ad.7.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Salę obrad opuścił radny Wiesław Drewnowski. Pozostało 20 radnych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/22/10 

w sprawie przyj ęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek   na rok 2011. 

 

Po głosowaniu na salę obrad powrócił radny Wiesław Drewnowski. Obecnych ponownie 21 radnych. 
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Ad.8.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− Komisja proponuje jednak zmianę w Rozdziale VI pkt 5 poprzez wykreślenie słowa „sportu”. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe w związku ze zmianą przepisów prawa zaproponowana pierwotnie treść uchwały  

we wskazanym punkcie jest niespójna z ustawą, 

− zgadza się zatem ze stanowiskiem Komisji proponując w/w zmianę jako autopoprawkę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił nową proponowaną treść zapisu we wskazanym punkcie, 

− przystąpił do głosowania wpierw nad przyjęciem proponowanej poprawki przypominając, Ŝe  

w głosowaniu ponownie bierze udziale 21 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła zaproponowaną nową treść  

pkt 5 w Rozdziale VI projektu uchwały: 

„5.wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej,  w szczególności poprzez:  

1) wspieranie projektów mających na celu upowszechniania kultury fizycznej wśród dzieci  

i młodzieŜy, 

2) pomoc w organizacji imprez, zawodów i rozgrywek sportowych, 

3) wspieranie wypoczynku dzieci i młodzieŜy”. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe Rada Miasta przyjęła zaproponowaną zmianę, 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały, z uwzględnieniem wprowadzonej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/23/10 

w sprawie Programu współpracy Miasta Szczecinek z o rganizacjami pozarz ądowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z  dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalno ści 

poŜytku publicznego i wolontariacie na rok 2011. 

Ad.9.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− poinformował, Ŝe Klubu Radnych nie przekonuje argumentacja o pozyskiwaniu środków z UE, oraz Ŝe 

ze względu na wysokość zadłuŜenia miasta Klub nie będzie głosował za podjęciem uchwały  

i wstrzyma się od głosu. 

 

Paweł Szycko radny: 

− w budŜecie jest mowa o dokończeniu w 2011r. inwestycji rozpoczętych wcześniej, 

− gmina jest swego rodzaju przedsiębiorcą i powinna wykorzystywać moŜliwości pozyskania środków 

unijnych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił uwagę, Ŝe UE nie ma nic wspólnego z wynagrodzeniem Burmistrza, 

− poza tym na posiedzeniu Komisji radna z Klubu Wspólnoty Samorządowej głosowała za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały, 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się i o głosach 

„przeciw” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/24/10 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta  Szczecinek. 

 

Ad.10.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/25/10 

w sprawie wyznaczenia Wiceprzewodnicz ącego Rady Miasta Szczecinek do dokonywania 

czynno ści z zakresu podró Ŝy słu Ŝbowych w stosunku do Przewodnicz ącego  

Rady Miasta Szczecinek. 

 

Ad.11.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− zmiana wynika ze zmiany zapisów ustawy i nie ma wpływu na obowiązujące ceny biletów. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/26/10 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie cen za usługi pr zewozowe środkami miejskiej  

komunikacji zbiorowej. 

 

Ad.12.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny; 

− w poz.13 zaznaczono inwestycję „system zarządzania siecią” , na czym ma to polegać ? 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK SP. z o.o.: 

− jest to narzędzie do usprawnienia i uproszczenia prowadzenia dokumentacji spółki, dotyczącej między 

innymi map terenu, na którym spółka posiada swoją infrastrukturę, 

− jest to równieŜ narzędzie do umoŜliwienia i ułatwienia bieŜącego określenia majątku spółki, ilości sieci, 

ma ułatwić prowadzenie gospodarki materiałowej, 

− chodzi teŜ o opomiarowanie sieci magistralnej w celu weryfikowania strat i ich wielkości na obszarze 

działania spółki. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/27/10 

w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i  Modernizacji Urz ądzeń Wodoci ągowych  

i Urządzeń Kanalizacyjnych b ędących w posiadaniu Przedsi ębiorstwa Wodoci ągów  

i Kanalizacji Spółka z o.o. z siedzib ą w Szczecinku na lata 2011-2013”. 
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Ad.13.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/28/10 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.14.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/29/10 

w sprawie ustanowienia słu Ŝebności gruntowej na nieruchomo ści stanowi ącej własno ść  

Miasta Szczecinek. 

 

Ad.15.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy wiadomo kiedy zostanie rozstrzygnięty konkurs na najem powierzchni przez MOPS? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− konkurs został juŜ rozstrzygnięty. 
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Iwona Wagner zast ępca Dyrektora MOPS w Szczecinku: 

− konkurs wygrał nowy podmiot,  Fundacja „Przystań”. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z barkiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/30/10 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na oddanie w najem cz ęści nieruchomo ści stanowi ącej własno ść 

Miasta Szczecinek pozostaj ącej w trwałym zarz ądzie Miejskiego O środka Pomocy  

Społecznej  w Szczecinku . 

 

Ad.16.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/31/10 

w sprawie uchylenia uchwał w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatno ści za usługi 

opieku ńcze w formie usług k ąpielowych oraz szczegółowych zasad cz ęściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Ad.17.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały. 

 

Iwona Wagner zast ępca Dyrektora MOPS w Szczecinku: 

− uchwała określa szczegółowe zasady przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w formie 

posiłku z dowozem, 

− zmianie ulegają zasady i miejsce odpłatności za usługi oraz zmienia się forma realizacji usług, 
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− projekt uchwały przewiduje realizację usług przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej lub zlecenie 

realizacji usług innym podmiotom, 

− odpłatność za usługi określona została w stosunku procentowym, uzaleŜnionym od kryterium 

dochodowego oraz kosztu usługi, 

− nowością jest delegacja dla Dyrektora MOPS do ustalania corocznie wysokości kosztu takiej usługi.  

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/32/10 

w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłat ności za usługi opieku ńcze w formie 

posiłku z dowozem oraz szczegółowych zasad cz ęściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat 

oraz trybu ich pobierania. 

 

Ad.18.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały. 

 

Iwona Wagner zast ępca Dyrektora MOPS w Szczecinku: 

− wyjaśniła, Ŝe po raz pierwszy wprowadza się ponoszenie odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, 

− w ośrodku wsparcia „Walentynka” zasady pobytu i odpłatności określa ustawa, działalność ośrodka  

w całości finansowana jest przez Wojewodę Zachodniopomorskiego, 

− Dom Dziennego Pobytu „Złota Jesień” w całości finansowany jest przez miasto Szczecinek jako 

zadanie własne gminy i do radnych naleŜy ustalenie zasad odpłatności, 

− usługi dotyczące terapii zajęciowej, wsparcia opiekuńczego i aktywności są bezpłatne,  

− odpłatny jest pobyt w tym ośrodku i posiłek, 

− zaproponowane zasady odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia ustalone są w zaleŜności od 

posiadanego dochodu,  

− z uwagi na wysoki koszt usług ośrodka wsparcia oraz „zamroŜenie” kryteriów dochodowych do 

świadczeń z pomocy społecznej, prawo do bezpłatnego pobytu rozszerzono a maksymalną 

odpłatność osoby za pobyt w placówce ustalono na poziomie 100% kosztów, 

− takie rozwiązanie ma na celu zapewnienie dostępu do usług Domu najbardziej potrzebującym, 

− przyjmując takie zasady uwzględniono konieczność ponoszenia przez osoby i rodziny, oprócz opłaty 

za pobyt w ośrodku, równieŜ innych kosztów związanych z leczeniem, rehabilitacją i opieką, które 

obciąŜają ich budŜet domowy, 
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− zaproponowane zasady odpłatności uwzględniają ochronę najuboŜszych mieszkańców Szczecinka tj. 

w tym przypadku, utrzymujących się z niskich świadczeń ZUS oraz zasiłków z pomocy społecznej. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy odpłatność za pobyt w ośrodku „Walentynka”  trafia do budŜetu miasta czy do Wojewody? 

 

Iwona Wagner zast ępca Dyrektora MOPS w Szczecinku: 

− odpłatność wpierw trafia do budŜetu miasta a następnie przekazywana jest do Wojewody. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/33/10 

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatno ści za pobyt w o środku wsparcia Dom 

Dziennego Pobytu „Złota Jesie ń” dla osób starszych i niepełnosprawnych w Szczecin ku. 

 

Ad.19.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała, dlaczego w Świątkach  nie została przewidziana odrębna Rada Osiedla? 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, Ŝe w proponowanej uchwale przewidziane  zostały wybory tylko do tych Rad Osiedli, które 

zostały uchwalone przez Radę Miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe na terenie przyłączonych do Szczecinka Świątek jest jeszcze zbyt mała liczba 

mieszkańców, i dlatego niezasadne było tworzenie tam nowego osiedla, 

− za kilka lat, jeśli nastąpi tam wzrost liczby mieszkańców, takiego rozwiązania nie moŜna wykluczyć. 

 

Wiesław Drewnowski radny - członek Zespołu Konsulta cyjnego: 

− Zespół Konsultacyjny i Rada Miasta uznały, Ŝe powoływanie na Świątkach Rady Osiedla ze względu 

na zbyt małą liczbę mieszkańców będzie obecnie nie zasadne. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr IV/34/10 

w sprawie zarz ądzenia wyborów do Rad Osiedli. 

 

Ad.20.   Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

− bez uwag. 

 

Ad.21. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał o pkt 11 informacji dotyczący zaproszenia przez Urząd Skarbowy na spotkanie konsultacyjne 

poświęcone  zasadom wypełniania oświadczeń majątkowych ? 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe w spotkaniu tym wziął udział Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wojciech Knapik. 

 

Wojciech Knapik Wiceprzewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe spotkanie dotyczyło technik wypełniania oświadczeń majątkowych, 

− radnym zainteresowanym szczegółowymi wyjaśnieniami, moŜe udzielić takich wyjaśnień po sesji. 

 

Ad.22.  Wnioski i zapytania radnych. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− wyjaśnił, Ŝe radna Małgorzata Golińska na posiedzeniu Komisji Prawa, Legislacji i Porządku 

Publicznego zagłosowała za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

wynagrodzenia Burmistrza dlatego, Ŝe zbyt późno otrzymała ten projekt. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− wyjaśniła, Ŝe wystarczyło jej czasu do zapoznania się z projektem omawianej uchwały, jednak przed 

posiedzeniem Komisji nie uzgadniała stanowiska z Klubem Radnych, do którego naleŜy. 

 

Roman Miazga radny: 

− zapytał o kontynuację przebudowy dróg na Osiedlu Koszalińska wzdłuŜ bloków 62-64. 

Szczegółowe wystąpienie radnego zawarte zostało w formularzu pytań i wniosków radnych, stanowiącym 

załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, Ŝe dokończenie przebudowy dróg na Osiedlu Koszalińska znajduje się na liście 

rezerwowej inwestycji miejskich, jeśli pozwolą na to dochody. 
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Marek Ogrodzi ński radny: 

− poruszył problem zakazu parkowania pojazdów na terenie przed gimnazjum nr 3 i SP-7, co utrudnia 

rodzicom podwoŜenie dzieci do szkoły, i naraŜa najmłodszych uczniów na niebezpieczeństwo 

związane z wysiadaniem z samochodów zatrzymujących się na ulicy, 

− funkcjonariusze StraŜy Miejskiej bardzo rygorystycznie egzekwują zakaz parkowania na terenie 

szkoły. 

 

Grzegorz Grondys Komendant Stra Ŝy Miejskiej: 

− wyjaśnił, Ŝe skoro takie jest oznakowanie terenu, to StraŜ Miejska ma obowiązek egzekwowania od 

kierowców jego przestrzegania, 

− ewentualne uwagi o usunięcie tego zakazu powinny być kierowane do dyrekcji szkoły. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− obiecał zainteresowanie się tym problemem, 

− poinformował, Ŝe przy SP-4 funkcjonariusz StraŜy Miejskiej przeprowadza rano dzieci przez przejście 

dla pieszych, 

− przy SP-1 systemem niemal gospodarczym wykonano parking, 

− w sprawie parkowania przed SP-7 odbędzie się spotkanie z rodzicami uczniów i dyrekcją szkoły. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− odnośnie funkcjonariusza StraŜy Miejskiej przy SP-4 stwierdził, Ŝe  funkcjonariusz ten powinien 

aktywnie kierować ruchem pojazdów, by rozładowywać korki. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych pytań i wniosków stwierdził, Ŝe porządek obrad został wyczerpany, 

− przypomniał radnym o obowiązku złoŜenia oświadczeń majątkowych, 

− zamknął sesję. 

 

Obrady zakończono o godz.11:05. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Mirosław Wacławski 


